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I~ (57) Abstract: A process for producing a substrate (1) for an optical recording medium, equipped with a structured front face and
@@ a rear face, comprises: the formation of an upper layer (3), composed of a crosslinkable hybrid organic/inorganic material, obtained
by a sol-gel process and that is solvent-free, on a first planar surface (2b) of a lower layer (2) comprising a second planar surface
(2a), opposite to the first surface (2b) and forming the rear face of the substrate (1), and the formation of the structured front face of
the substrate, by structuring a free face of the upper layer (2) and by crosslinking the crosslinkable hybrid organic/inorganic material.
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& (57) Abrégé : Un procédé de fabrication d'un substrat (1) pour support d'enregistrement optique, muni d'une face avant structurée
et d'une face arriére, comporte : la formation d'une couche supérieure (3), constituée par un matériau hybride organique-inorganique
& etdune f: i porte : la f tion d' he supéri 3 tituée p. tériau hybride organique-inorganiq
o réticulable, obtenu par un procédé sol-gel et exempt de solvant, sur une premiere surface (2b) plane d'une couche inférieure (2) com-
portant une seconde surface (2a) plane, opposée a la premiere surface (2b) et formant la face arriére du substrat (1 ), et la formation
de la face avant structurée du substrat, en structurant une face libre de la couche supérieure (2) et en réticulant le matériau hybride
a organique-inorganique réticulable.
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